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This acclaimed book is a master teacher's tested program for turning clumsy prose
into clear, powerful, and effective writing. A logical, expert, easy-to-use plan for
achieving excellence in expression, "Style" offers neither simplistic rules nor endless
lists of dos and don'ts. Rather, Joseph Williams explains how to be concise, how to be
focused, how to be organized. Filled with realistic examples of good, bad, and better
writing, and step-by-step strategies for crafting a sentence or organizing a paragraph,
"Style" does much more than teach mechanics: it helps anyone who must write clearly
and persuasively transform even the roughest of drafts into a polished work of clarity,
coherence, impact, and personality. A textbook edition with exercises, "Style" is
available from Longman.

作者介绍:

目录:

Style_下载链接1_

标签

写作

英语写作

英语

Writing

English

英文原版

英文

语言

http://www.allinfo.top/jjdd


评论

我还去上英语写作课干什么呢？随便从里面拿一段给“他们”看，都足够让他们震惊的
了

-----------------------------
放在案頭，寫一次作業讀一次，從頭到尾。

-----------------------------
可以多读几遍~

-----------------------------
确实很好

-----------------------------
clear, precise and elegant

-----------------------------
击节叹赏，瞻望咨嗟，字字珠玑，金玉良言。一本经典之作，强烈推荐。

-----------------------------
文人相轻=。=

-----------------------------
之前读的写作书更多都是讲句式、用词、怎么找素材等，这本讲的是如何强化句子结构
、段落结构、到通篇行文的内在逻辑。非常值得一读！

-----------------------------
thorson女强人觉得最好的写作指导书...不过也可以理解吧,写作风格各异,推荐书也见仁
见智~

-----------------------------
For beginners, this book could tell you more about how to read scholarly writings than
how to write.



-----------------------------
虽然是最基本的，但是真正落实起来还是有一定难度的。

-----------------------------
Helpful

-----------------------------
终于读完了。很受用啊！

-----------------------------
非常好的style suggestions。学到了不少东西。强烈推荐。

-----------------------------
Although I do not entirely agree with him, a lot pieces of advice are worth rereading

-----------------------------
wonderful BOOK

-----------------------------
2015-06-20 一读再读

-----------------------------
与Style: Towards Clarity and Grace 以及 The Craft of Researc三本是Joseph M.
Williams关于英文写作方面的著作。对我来说，与其说这些书是写作良方，还不如说是
如何更好通过书面与他人沟通的捷径。

-----------------------------
经典中的经典

-----------------------------
匆忙速度，很多看不懂



-----------------------------
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书评

本人MTI专业研一学生，开学初笔译课老师推荐了好几本讲简明英语写作的书，当时很
是困惑，读罢此书豁然开朗，对翻译也大有启发，聊以记之—— 翻译也该“以人为本”
——阅读Style--Lessons in Clarity and Grace有感
细细读完整本书，作者开始讲到如何写得简洁易懂，再讲到如何...  

-----------------------------
1. Don’t begin sentences with and or but. If you want to begin a sentence with a
clause expressing familiar information about causation, introduce the clause with
since, because since implies that the reader already knows what is in the clause: 2. Use
the ...  

-----------------------------
Writing is a difficult task (to say nothing of writing with a second language), no one is in
more need of guidance and help than a writer who doesn’t know how to put her
thoughts into words in a captivating and convincing way. “Style toward Clarity and
Gr...  

-----------------------------
作nlp（natural language processing）的师兄推荐的。在被老板屡次complain
writing以后，本来打算当床上读物浏览一遍，一翻之下，惊为天人啊！
本书我正在读，不敢妄评，然而刚读到clarity已觉受益匪浅。目前的
感受：专业，实用。 (1) 专业 看preface感谢部分提到chomsky，...  

-----------------------------
作为翻译专业的学生，大二结束才读到这本英语写作入门书真的太晚了。读完发现自己
这十几年来接受的英语写作训练完全偏离了写作的初衷，好像英语写作不是为了清晰明
了地表达自己的观点，而是为了展示自己的词汇量和炫技。
虽然是英语原版书，但这本书的难度并不大，词汇和内容都...  
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